
Referat 
Bestyrelsesmøde 

 
 

 

Dato: Mandag, den 17. august 2020, kl. 15.00 
Sted: hos Connie 

Deltagere: hele bestyrelsen 
 

 
 

Dagsorden: 
 

 
1. Generalforsamling: 

• Antal tilmeldte til GF – 32 personer 
• Connie sætter sit hus til salg, skal hun genopstille?? Nej hun 

genopstiller ikke, da huset er solgt. 
• Registrering af deltagere/har de tilmeldte betalt i 2019 – ja alle har 

betalt, så der er 32 stemmeberettiget til GF. Dieter medbringer 

listen til afkrydsning til GF. 
• Årsberetning – blev godkendt af bestyrelsen 

• Årsregnskab og budget – blev godkendt af bestyrelsen 
• Kontakt til revisor, dirigent, suppleanter?? Suppleanter 

genopstiller, Bestyrelsens forslag til: Revisor: Dieter, 
Revisorsuppleant: René Schach. Dirigent: Anette Ikast 

• Eventuelt 
 

2. Nyt fra kassereren: 
• Antal betalende medlemmer i 2020 – 206-208 betalende for 2020 

• Indestående – pr. 31. juli 2020 = 121.354,00 
• Eventuelt – pga. strafrente udskydes kontingentstigning til 

2021 
 

3. Nyt fra Vejformanden: 

• Klaplåger – intet nyt. Christian forsøger at få en afklaring.  
• Eventuelt  

 
4. Verserende sager: 

• Udvidelse af Småfolksvej – Vejen skal først sætte sig – 
kommunen forventer at lægge slidbane og nye afstribninger 

enten i november eller april. 
• Affaldsøer – opstart dette efterår eller forår 2021. Dog er der 

kommet en ubekendt faktor ind, idet folketinget har vedtaget, 
at vi i hele Danmark skal sortere i 10 forskellige typer affald. 

 



Det får også betydning for, hvordan affaldsøerne skal 

indrettes.  
• Hastighedsbegrænsninger – afventer stadig afgørelse.  

 
5. Eventuelt 

• Næste møde – sætter ny bestyrelse efter GF. 
 

 

 
 

Referent 
Connie 

17.08.2020 
 

  


